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Protokoll 5/11 

 

 
Møte: Oppvekstkomite  
Møtested: Fuglemyra barnehage, Oppsaltoppen 25  

Møtetid: tirsdag 13. september 2011 kl. 18.00     
Sekretariat: Torunn Nyrnes, tlf. 23438561  
 
 
Møteleder:  
Tilstede: Hanne Irene Eldby (SV) 

Karin Svendsen (A) 
Mona Ridder Nielsen (A)  
Tommy Skjervold (Frp)  
Reidar Lerdal (V) 
Steinar Fallo (H) for Gro Thorup (H) 

  
Forfall: Mona Myrvold (A)  

Gro Thorup (H) 
  
Fra administrasjonen 
møtte: 

Avd. sjef velferd og fritid Mary Ann Gursli 

  
Møtesekretær: Torunn Nyrnes 
 
 
Åpen halvtime – ingen frammøtte 
 
 
Saker behandlet under møte 
Sak 47 /11  Godkjenning av innkalling og sakskart................................................................... 0 
Sak 48 /11  Godkjenning av protokoll fra møte 14.06.2011 ...................................................... 0 
Sak 49 /11  Informasjon fra administrasjonen ........................................................................... 0 
Sak 50 /11  Sentral budsjettjustering - tiltak for å bedre språkforståelsen blant 
minoritetsspråklige barn i barnehage ......................................................................................... 1 
Sak 51 /11  Månedsrapport barneverntjenesten per juli 2011.................................................... 2 
Sak 52 /11  Gratis kjernetid - tilleggssak til BU-sak 84/11........................................................ 2 
Sak 53 /11  Brukerutvalg ved NAV Østensjø ............................................................................ 2 
 
 
Eventuelt – 3 saker 



Sak 47 /11  Godkjenning av innkalling og sakskart 
 
Innkalling og sakskart ble godkjent. 
 

 Sak 48 /11  Godkjenning av protokoll fra møte 14.06.2011 
 
Protokoll fra møte 14.06.2011 ble godkjent 
 

 Sak 49 /11  Informasjon fra administrasjonen 
 
Det ble gitt følgende informasjon 
 Familienettverket arrangerer tur til Emmas sansehus 

Familienettverket for barn med nedsatt funksjonsevne i Bydel Østensjø inviterer andre 
familier i bydelen til en flott opplevelse i Emmas sansehus lørdag 24.09 2011. 
Familienettverket har leid Emmas sansehus i tidsrommet fra kl. 1430- 1700 og betaler 
inngangsbilletten.  
Bydelens tjenestesteder er behjelpelige med å spre informasjon til aktuelle familier.  

 Helseinformasjon og helsedialog på radio – et lavterskeltilbud 
Helseinformasjon og helsedialog på radio – et lavterskeltilbud, er et samarbeidsprosjekt 
mellom Oslo kommune, sykehus og helseforetak i Oslo og Akershus og Pak Radio Voice 
of Oslo. 
Prosjektet består av en serie radioprogrammer der det inviteres fagfolk for å diskutere 
ulike helsetemaer og der lytterne kan ringe inn og stille spørsmål. Programmer sendes på 
urdu, arabisk og somalisk. 
Bydelens tjenestesteder for barn og unge har fått plakater til oppslag om tiltaket. 

 Varsel om tilsyn 
Bydelen har mottatt varsel om tilsyn med helsestasjonsvirksomheten. Tilsynet 
gjennomføres av Helsedirektoratet. Som forberedelse til tilsynet har vi besvart 
spørreskjema og oversendt etterspurt dokumentasjon. Vi har ikke fått tidspunkt for når 
tilsynet blir gjennomført. 
Vi ser fram til dette tilsynet også, for av erfaring vet vi at hvert tilsyn bidrar til å forbedre 
tjenestene våre. 

 Barnehager til rehabilitering 
I møte med Omsorgsbygg Oslo KF har vi fått bekreftet at Fuglemyra barnehage står på 
prioritert liste over barnehager som trenger omfattende rehabilitering. Den er meldt som 
den barnehagen i vår bydel med størst rehabiliteringsbehov. 
På samme lista var også Storgården barnehage, men – det er nå besluttet at barnehagen 
bør rives og at ny bør bygges annet sted på tomta, i skråningen opp mot Manglerud gård. 
Ny barnehage avhenger selvsagt av at det bevilges nødvendige midler – og dette er p.t. 
ikke på plass. 

 Havnehagan barnehage  
får nå selskap på Bakkehavn gård. Østensjøvannet skal bli stedet for et våtmarksenter. I 
oppstartsfase tar de i bruk sidebygningen. Her skal det planlegges og tilrettelegges, før det 
etter hvert blir tilbud til skoler og barnehager om undervisningsopplegg og informasjon 
om Østensjøvannet som våtmarksområde. 

 Fylkesmannen i Oslo og Akershus gjennomfører tilsyn  
med Bydel Østensjø. Tilsynet er knyttet til Lov om sosiale tjenester Kap. 4A – 
rettssikkerhet ved bruk av tvang og makt overfor personer med utviklingshemming. Det 
har vært gjennomført tilsyn i alle de andre bydelene i Oslo har hatt tilsvarende tilsynVi er 
den siste bydelen i Oslo kommune. 
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 Skøyenåsen open  
ble arrangert lørdag 10.09.2011. Skøyenåsen open er et skate-arrangement i 
ungdommenes egen regi. Ungdommene har gitt uttrykk for at de var godt fornøyd med 
arrangement. 

 Bydelens oppfølging etter 22.juli. 
Bydel Østensjø opprettet mandag morgen, 25.07., kontakttelefon for berørte, pårørende og 
etterlatte. Telefonen var betjent av bydelens lederteam ut august måned. 
De som har henvendt seg til kontakttelefonen har fått en kontaktperson i bydelen og er 
fulgt opp av aktuell instans, i hovedsak er dette ivaretatt av Tiltakssenteret i avdeling VoF, 
inkl. psykisk helseteam, Ofot, Skolehelsetjenesten, Barne- og ungdomstjenesten. Berørte 
ungdommer blir også fulgt opp i spesialisthelsetjenesten.  
Det var åpent tilbud for ungdom på Ofot og Manglerud Ungdomshus, der også 
Utekontakten hadde et tilbud. 
Tilbakemeldinger fra berørte og pårørende på måten de er møtt og fulgt opp på er gode.  
Bydelen har deltatt i minnestund på Skøyenåsen skole, og var representert på 
minneseremonien i Oslo Spektrum.  

 Evaluering av barneverntjenesten i Oslo Kommunes bydeler 
Byrådsavdeling for finans og næring har igangsatt undersøkelse for å sjekke om det er 
forhold ved bydelenes organisering og arbeidsmåter i barneverntjenesten, og samhandling 
med de øvrige tjenestene rettet inn mot barn og unge, som påvirker utgiftene til 
barnevernet. Undersøkelsene foregår i oktober måned. 

 Tilsyn med barneverntjenesten 
Fylkesmannen i Oslo og Akershus har gjennomført tilsyn med barneverntjenesten iht. Lov 
om barneverntjenester § 2-3 fjerde ledd, jf. § 2-3b, Fylkesmannens vurdering er at bydelen 
nå har fått bedre kontroll med problemområdene i barneverntjenesten. Fylkesmannen 
forutsetter at tildelte styrkingsmidler vil kunne bidra ytterligere til en positiv utvikling. 

 Bydelens arbeid med boliger/ bofellesskap for enslige, mindreårige flyktninger 
Leder av Ofot Hilde Marie Myrvold er invitert til konferanse i Strømstad, for å fortelle om 
bydelens vellykkede arbeid med boliger/ bofellesskap for enslige, mindreårige flyktninger. 

 

 Sak 50 /11  Sentral budsjettjustering - tiltak for å bedre 
språkforståelsen blant minoritetsspråklige barn i barnehage 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Funksjon 211 Styrket tilbud til førskolebarn økes med kr 1 106 000 i henhold til 
kommunaldirektørens sak 7/2011. 
 
Votering 
Det ble votert over bydelsdirektørens forslag til vedtak. 
Votering: Enstemmig. 
 
OVK-vedtak 
Funksjon 211 Styrket tilbud til førskolebarn økes med kr 1 106 000 i henhold til 
kommunaldirektørens sak 7/2011. 
 
 
 

  



Sak 51 /11  Månedsrapport barneverntjenesten per juli 2011 
 
Leder barnevernkontor Gry Røste og leder Ofot Hilde Marie Myrvold orienterte og svarte på 
spørsmål. 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Månedsrapport barneverntjenesten per juli 2011 tas til orientering. 
 
Votering 
Det ble votert over bydelsdirektørens forslag til vedtak. 
Votering: Enstemmig. 
 
OVK-vedtak 
Månedsrapport barneverntjenesten per juli 2011 tas til orientering. 

 Sak 52 /11  Gratis kjernetid - tilleggssak til BU-sak 84/11 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Sak om Gratis kjernetid – tilleggssak tas til orientering 
 
Votering 
Det ble votert over bydelsdirektørens forslag til vedtak. 
Votering: Enstemmig. 
 
OVK-vedtak 
Sak om Gratis kjernetid – tilleggssak tas til orientering 

 Sak 53 /11  Brukerutvalg ved NAV Østensjø 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Sak om lokalt brukerutvalg ved NAV Østensjø tas til orientering.        
 
Votering 
Det ble votert over bydelsdirektørens forslag til vedtak. 
Votering: Enstemmig. 
 
OVK-vedtak 
Sak om lokalt brukerutvalg ved NAV Østensjø tas til orientering.        
 
Eventuelt 
 Hanne Eldby (SV) stilte spørsmål om skatearrangementet har vært i ungdommens egen 

regi, i og med at det var politiske representanter/ stand i forbindelse med arrangementet. 
Er dette OK?  

 Karin Svendsen (A) minner om at psykologstillingen utlyses som avtalt på slutten av året. 
 Karin Svendsen (A) ad kriterier for å få barnehageplass ved overflytting fra annen bydel, 

evt overføring fra annen barnehage, oppleves urimelig for foresatte. Kan det gjøres noe for 
å få forbedringer. Nytt regelverk i Oslo Kommune bør ut til høring i OVK, bydelsutvalget 
og samrådet for barnehager. 

 
Bydel Østensjø 14.09.2011 
 
Hanne Irene Eldby       Torunn Nyrnes 
leder         sekretær 
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